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2025 年 11 月 19 日 

通告編號：CKRKTW/Notice/2025/010 

 

 

通告 

重置九龍城碼頭公共運輸交匯處工程現已完成 

 

重置九龍城碼頭公共運輸交匯處工程現已竣工，現有的巴士路線服務將維持不變，

有關上址的巴士站詳情，請參閱附件一。現場亦設有大型巴士站地圖橫幅，以方便

市民辨識各巴士站的位置。 

 

如對上述事宜有任何查詢，歡迎致電工程熱線 7100 3993。 
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19th November 2025 
Notice Reference No.: CKRKTW/Notice/2025/010 
 
 
 

Notice 
Completion of Reinstatement Works for Kowloon City Ferry Pier Public 

Transport Interchange 
 

 
The reinstatement works for Kowloon City Ferry Pier Public Transport Interchange 

(KCFPPTI) have been completed and the existing bus services will remain 

unchanged. For details of the bus stop arrangements at KCFPPTI, please refer to 

Attachment 1. In addition, large bus stop map banners have been installed onsite 

to assist the public in locating each bus stop. 

 

Should you have any enquiries, please contact our project hotline at 7100-3993. 
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附件一 Attachment 1 

九龍城碼頭公共運輸交匯處巴士站地圖 
Bus stops map for Kowloon City Ferry Pier Public Transport Interchange 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 


